
ΜΕ ΑΙΤΗΜΑ ΤΗΝ ΑΠΟΡΡΟΦΗΣΗ ΤΟΥ ΠΡΟΪΟΝΤΟΣ

οι ΠΑΡΑΓΩΓΟ! Ν ΤΟ Μ ΑΤΑΣ*^  
ΣΕ ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ ΕΤΟΙΜΟΤΗΤΑ
* ΖΗΤΗΣΑΝ ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΜΕ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΓΕΩΡΓΙΑΣ

ΟΙ ηορογωγοΙ βιομηχανι
κής ντομάτας τού Νομού μας 
κλιμακώνοντας τόν άγώνο 
τους, μέ αίτημα τήν απορρό
φηση όλης τής φετινής πα
ραγωγής, έβαλαν χθές 
μηρός τΙς μηχανές τών τρα- . 
κτέρ άποφασισμένοι νό κά
νουν πορεία διαμαρτυρίας, 
φβάνοντας σΐόν χώρο τής 
Νομαρχίας. *

★ ΧΟές βρίσκονταν σέ θέση άνα- 
μονής ένώ έξουσιοδοτημένη έπι* 
τροπή τους μέ έτηκεφαλής τόν 
γραμματέα τής Ομοσπονδίας Αγρο
τιώ ν Συλλόγων Νομού Λάρισας κ.
Γ ιάννη Πατάκπ έπισκέφθηκε τόν Νο- 

I μάρχη κ. Απ. Βλασιάδη καί διατύπω-

οέ τήν διαμαρτυρία ύστερά άπό άρ
νηση τού ύπουργείου Γεωργίας νά 
επιδοτήσει τή συνεταιριστική βιομη 
χανία «ΛΑΒ» γιά νά παραλάβει τήν 
έπιπλέον ποσότητα ντομάτας, , ,.ν,; \  

★ Ο  κ. Νομάρχης έπανέλαβε ότι ή

άπόφαση τού ύπουρνείου είναι τε
λεσίδικη, δέν πρόκειται δηλαδή νά 
έπιδοτήσει τήν παραλαβή έπιπλέον 
ποσοτήτων ντομάτας, γιά τόν λόγο 
ότι έτσι θά δημιουργηθεί κακό 
ΣΥΝ ΕΧΕ ΙΑ  ρτηνβη  Σελίδα Ι;'

Διευκρινίσεις τού κ. Νομάρχη
Γιά τά πρόβλημα τώντομα- 

τοπαραγωγών καί μ' άφσρμή 
δημοσιεύματα, 6  νομάρχης κ. 
Απ. Βλασιάδης, μδς γνώρισε 

• Υά παρακάτω; ■
, Κύριε Διευθυντή.
' Σχετικά μέ τά δημοαιεύ ιατα τών
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τελευταίων ημερών ποϋ άναφέρο- 
νται ατά πρόβλημα τών τοματοπα- 
ραγωγών θά πρέπει νά διευκρινι- 
οθοΟν τά ηιό κάτω, γιά τήν καλύ
τερη ένημέρωση τών παραγωγήν 
όλλά καί τού άναγνωστικού σας
ΚΟίνΟΪΙ. ·, t Λ , ·, / ■ ,, ,. · · . ■

Τό, πρόβλημα κατ' άρχή ν δέν ά- 
φορά σ' όλομς τούς παραγωγούς 
δπως τ/θετύΐίόλλά σ' έκείνους πού 
γιά λόγουςχςκού χειρισμού ουγκε- 
κριμένης αιουηχανίας βρίσκονται 
έξω ' f i a '.ιπέρβα'οη καθορισμέ 
νης κάτοχο,Ρις. . .

1. Φέτος-γίά.ίήν προστασία τών 
παραγωγών άπό τό πρόβλημα τής 
διάθεσης τής παραγωγής καθορί
στηκε συγκεκριμένη ποσότητα πα
ραγωγής κητόνομό καί βιομηχανία 
-  Η διαδικασία αύτή προκαθόριζε 
τήν κατανομή κατά συνεταιρισμό ά
πό έπι τροπή μέ συμμετοχή τής Δ -ν  
αης Γεωργίαήκαί έκπροαώπωντών 
βιομήχανιών,,τών Ενώαέων Γεωρ
γικών, Συνεταιρισμών καί τών Ενώ
σεων Αγροτικών Συλ/γων μέ κριτή 
ρια: ά) τήν πρωΐμάτητα ή όψιμότη- 
τα τής περιοχής β) τα στοιχεία τής 
παρελθουσηήτριετίας καί γ) τά στοι 
χεϊα τβν βίόμίγχανιών, έτσι ώστε νά 
επιτευχθεί ή δικαιότερη κατανομή.

Σέ δεύτερη φάση ά κάθε συνε
ταιρισμός μέ τίς βιομηχανίες καί 
τόν τοπικό Αγροτικό ούλ/γο έκανε 
τήν κατανομή κατά παραγωγό συ- 
ντάασοντας καί σχετική κατάσταση 
μέ κριτήρια: α) Σέ πρώτη φάση όχι 
πάνω άπό 100 τόννους παραγωγή 
άνά οικογένεια β) Προτεραιότητα 
σ' αύτούς πού είχαν τήν άναγκαία 
ύλικοτεχνική υποδομή, γ) τόν άριθ- 
μό τών όπασχολουμένων κατά οι
κογένεια καί δ) Τή συνέπεια πού έ-

ΣΥΝ ΕΧΕ ΙΑ  στην 6η  Σελίδα
τ—τ~ί;τ'-- ---- Π '" '



OI ΙΟΜΑΤΟΠΑΡΑΓΩΓΟΙ
ΣΥΝ ΕΧΕ ΙΑ  από την 1 η Σελίδα

προηγούμενο.
* Η  έπΠροηή ζήτησε άπό τόν κ. 

Νομάρχη γδ τής «κλείσει ραντεβού» 
νιά τήν Τρίτη μέ τόν υπουργό Γεωρ
γ ίας* Κ, Σημίτη γιά νά τού πραβέθ 
λουν τό αίτημα μέ τήν έλη'«δα ότι θά 
δώσει κάποια λύση.

*Ο ί ντοματοπαρωγοί πού τελούν

σέ άναμονήαΟΐής τής ουναντήοεως 
τής έπιτροπής μέ τόν ύττουργέκκαί 
προσδοκούν. Ικανοποίηση τού αιτή
ματος προειδοποιούν ότι σέ άντίθε- 
τη περίπτωση θά «εισβάλουν» στη 
Λάρισα μέ τά τρακτέρ. ' ! ;

★ Γιά τό Ιδιο δέμα, άπό τήν Ομο
σπονδία Αγροτικών Συλλόγων Νο
μού,Λάρισας έκδόθηκε χθές ή άκά-

|·|||ρ· , ...

Διευκρινίσεις! του κ. Νοΐιάρχη
μέέξορχιομούςγι& Ιςδεομεύσεις 
Τής ΕΟΚ στήν συγπ/κριμένη περί
πτερη δεν βοηθά, ιούς παραγιμ-

ΣΥΝΕΧ\'.ΙΑ από την 1 η Σελίδα
ΰειξαν υάν καλλιεργητές κατά ό 
παρελθόν όσον αφορά οτή σωα ή 
έκτέλεση τών συμφωνητικών τσι-ς 
μέ τις βιομηχανίες 

2. Η προσπάθεια πού γίνεται \';b 
μεταφεμθοίιν οί ευθύνες γιά καθυ
στέρηση τών διαδικασιών ató /.π 
πουργεΤ·\Γεωργίας και οτή Δ/νς η 
Γεωργία τόΟ Νομού είναι έντελί ς 
άστοχες tal οί διαδικασίες Ορχισ ν 
στις 4.4μΐ4 (μετά τήν έγκύκλιο ί) 
Οπομργμ.ου άπό 27/3/84 πούπρι :- 
τακολλήΥηκε στην ύπηρεσία μ φ  
ατίς 2/4/84) μέ τή σύσκεψη τώγ 
έκπροαωπων όλων τών φορέων 
πού άνοφέρονται πιό πάνω. Πρα ι  
γούμενά δέ είχαν ενημερωθεί .{* 
τοπικά ύ> ̂ καταστήματα της ATE (ψ 
μήνχορη γήσουν καλλιεργητικά ψί: 
νεια, πατά μόνο όταν ύλοκληρ ;- 
θουν αύ:ίς  οί διαδικασίες 

3Τ Τέλος ή προσπάθεια τού έ (- 
προσώπου τής Ενωσης Αγροτικών 
Συλ/γωννά μεταθέσει τό πρόβλημα

γάΚις ά λ λ άντίθετα γ . ‘τοτελεϊ παρα- 
πλάνηση καί άπεμπ ίληοη τής ευ
θύνης γιά ένημέρωί η καί καθοδή
γηση πού είχε ύποχιέωση ό κάθε 
φορέας να κάνει Την ζω δέ καί πάλι 
ότι τό όλο πρόβλημιι όφείλεται σέ 
κακούς χειρισμού^ ίής συγκεκρι
μένης βιομηχανίας, ; Υ  

Εύχαριατά γιά 
τή φιλοξι τία 
Ο Νομάρχης

ΑΠΟΣΤ. ΒΛ.ΑΤίΑΔΗΣ Γ *

λσυθηάνακοίνωση: . :Υ > Λ -· , .· ' 1 
, «Συνεχίστηκαν καί σήμερα οΐ.ον- 
τιδράοεις τών ντοματοπαραγωγών 
τών όΠοίων ή ντομάτα άρχισε ήδή νά 
σαπίζειστά χωράφιαί. ν ν - Υ ν - 

Αντιπροσωπεία τών παραγωγών 
άπό διάφορα χωριά κατέβηκε σήμε- 
<ρα στή Λάρισα καί μαζί μέ τόν γραμ
ματέα τής Ομοσπονδίας Αγροτικών 
Συλλόγων Ν, Λάρισας, Γιάννη Πατά- 
ΚΠ έπίσκέφθηκ« τόν κ. Νομάρχη, ί 

Γιά μία άκόμα φορά έθεσε τά πρό
βλημα στόν κ. Νομάρχη: νά έγγυη- 
θεί ή Κυβέρνηση πώς θά έπιδοτήσει 
ή ίδια τή Συνεταιριστική Βιομηχανία 
«ΛΑΒ» γιά νάπαραλάβει τή ντομάτα, 
μιάς καί/ή ίδια ή βιομηχανία μοίραζε 
απόρους στους αγρότες, μέέγγύη- 
ση τοΎρήμοσίου καί υπέγραφε μαζί 
τούςπροσύ μφωνα.
; Ακδΐιά κανονίστηκε, ό κ. Νομάρ
χη ςΥ ;5 κλείσει ραντεβού γιά συνάγ- 
ιηοη τών παραγωγών μέ τό υπουρ
γείο ΓείΛργϊας γιά τήν άλλη βδομά
δα, στήύ, Αθήνα. ι γ
• Ο ίδια; ό κ. Νομάρχης δήλωσε ότι 
θά συ μπάρα σταθεί στόν άγώνα τών 
|ιαπσγωγών.
',. ΐοΥζγμμέ ότι χρειάζεται <τϋν^.. 
χή επαγρύπνησης από τούς ίδιους 
Υους ντάματοπαραγωγούς ώστε, άν 
6έν λυθούν τά προβλήματα τους να 
συνεχίσρυν παραπέρα τόν -άγώνα 
*ους».
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